
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K   št. 4/20 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 11. 3. 2020 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, R. Gruden, J. Jakofčič, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost sta opravičili: R. Bevc, A. Fekonja, M. Gams, M. Grmovšek Levec, M. Koželj, T. Martun. 
  
Vabljena: R. Gruden, blagajničarka SVIZ/IJS. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 3/20, seje z dne 13. 2. 2020 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik zadnje seje, pri čemer smo nekoliko popravili točko 
3c, in ga tudi potrdili. 
  
2.         Priprave na letno skupščino SVIZ/IJS (kratka predstavitev zaključnega računa in predloga 
razdelitve sredstev v letu 2020 s strani blagajničarke R. Gruden) 
  
Blagajničarka R. Gruden je poročala, da je 25. februarja 2020 na AJPES v zakonskem roku posredovala 
podatke lanskega leta poslovanja SVIZ/IJS. 
  
Načrtovani poslovni izid leta 2019 je bil usklajen z Finančnim načrtom in izkazuje negativno poslovanje. 
Tega smo načrtovali, saj smo se, zaradi situacije na bančnem trgu in rekordno nizkih obresti, odločili, da 
porabimo akumulirane rezerve. Blagajničarka nam je podrobno predstavila porabo po posameznih 
postavkah: 
             - Prihodke od članarin smo imeli v lanskem letu višje kot načrtovano zaradi povišanja plačnih 
razredov zaposlenih. 
             - Porabo finančnih sredstev smo nekoliko prekoračili pri treh postavkah (vstopnice Atlantis, 
počitniške kapacitete IJS in smučarske karte za Krvavec). 
             - R. Gruden je dodatno pojasnila prekoračeni strošek kart za Atlantis. Do tega je prišlo, ker je 
plačani račun pokrit s prilivi v naslednjem letu, tako da tudi tukaj nismo imeli negativnega salda. 
  
V nadaljevanju smo razpravljali o pričakovanih prihodkih in pripravili plan porabe finančnih sredstev za 
letošnje leto. Upoštevali smo predloge naših članov, vse skupaj pa bomo predstavili na letni skupščini 
SVIZ/IJS, ki bo predvidoma 31. marca ob 14.00 uri v Veliki predavalnici IJS. Člane bomo o datumu skupščine 
še pravočasno obvestili. 
  
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         Kljub temu, da predvidevamo letno skupščino 31. marca  2020, ne vemo, ali bo do seje skupščine 
prišlo, saj je Svetovna zdravstvena organizacija danes, 11. marca 2020, izbruh novega koronavirusa 



razglasila za pandemijo. Kakšni bodo varnostni ukrepi v Sloveniji, zaenkrat le ugibamo, upamo pa, da do 
večjih razsežnosti ne bo prišlo. 
  
b)        V tem tednu, to je 13. marca 2020, pričakujemo, da bo državni zbor potrdil novo vlado, ki bo 
prevzela vodenje države, saj je vlada pod vodstvom premierja M. Šarca 27. januarja 2020 odstopila. J. 
Pungerčar poroča, da se vodstvo SVIZ Slovenije ne glede na situacijo v državi pripravlja na pogajanja z novo 
vlado. 
  
c)         Ena od pomembnejših prioritet je, da bi bil Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti 
(ZZRID), ki je bil obravnavan na več nivojih tik pred odstopom stare vladne garniture, čim prej sprejet. 
V  pripravo ZRRID je bilo v vloženo veliko energije s strani različnih strokovnih služb in drugih udeležencev, 
seveda pa se lahko kakšen člen še vedno dopolni. Za nas je ključno, da je v zakon vgrajena letna obveza 
države o količini vloženega denarja v znanost in razvoj. 
  
č)         J. Pungerčar je poročal, da bo razpis za direktorja IJS za naslednji 5-letni mandat objavljen proti 
koncu meseca marca. 
  
4.         Razno 
  
a)         Ker se je tudi Evropa, še posebej Italija, znašla v primežu pandemije zelo infektivnega 
respiratornega koronavirusa CoV-2, in  so prvi primer okužbe z njim potrdili tudi v Sloveniji, ne vemo, 
kakšno bo nadaljnje širjenje bolezni (COVID-19). Po tehtnem razmisleku smo se odločili, da večdnevni izlet, 
ki smo ga planirali za konec meseca maja 2020, zaradi varnosti preložimo na začetek meseca oktobra 2020. 
  
Zaradi razsežnosti epidemije, ki v Italiji že ogroža severni del dežele, smo načrtovano potovanje odpovedali 
že v začetku tedna. Seveda se s tem strinjajo tudi kolegi, člani sindikata Kemijskega instituta, s katerimi se 
skupaj (da znižamo stroške) dogovarjamo za izlet. Kot smo zasledili, nekateri strokovnjaki menijo, da bo 
virus poleti izzvenel, zagotovo pa tega ne vemo. Če bodo čez nekaj mesecev dani boljši pogoji za 
potovanje, se bomo o izletu verjetno ponovno pričeli pogovarjati konec meseca avgusta. 
  
Sklep 1:                Predlagamo, da se za naslednji načrtovani izlet sestavi tri- ali štiričlanska komisija, ki bo 
pomagala izbrati destinacijo izleta. Izbrani člani komisije naj bodo z različnih interesnih področij, eden od 
članov pa sindikalni zaupnik SVIZ/IJS. 
  
b)        Smučarski izlet v Avstrijo (Katschberg) v soboto, 7. marca 2020, je bil realiziran. Izlet je bil načrtovan 
in plačan že prej in v dnevih pred tem nismo prejeli nobenih posebnih obvestil, da izleta zaradi 
koronavirusa CoV-2 ne bi izvedli. 
  
c)         Nekaj kart za Atlantis »Svet doživetij« je še na razpolago, dvignete jih lahko v sindikalni pisarni, v 
sobi C46. 
  
č)         Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo predvidoma 25. marca 2020. 
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                                           Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       



Ljubljana, 25. 3. 2020 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


